

Whale watching, Gold Coast



Tour Code: **7AFO**

**Hotel: 4 Star**

4N Gold Coast

**Meals**

4 Breakfast  
2 Lunch  
3 Dinner  
Abalone + Mud crab, Star City Buffet, Hard rock cafe, BBQ lunch + Asian meal

**Currency**

AUD (\$)   
\$1 = Approx RM3.3  
(Subject to fluctuation)

**Time Zone**

GMT+10

**Dialing Code**

Gold Coast +617

## Highlights

**Gold Coast, Queensland** - The Gold Coast is a metropolitan region south of Brisbane on Australia's east coast. It's famed for its long sandy beaches, surfing spots and elaborate system of inland canals and waterways. It's also home to theme parks such as Dreamworld, Sea World and Wet'n'Wild. Inland, hiking trails crisscross Lamington National Park's mountain ridges and valleys, home to rare birds and rainforest.

- **Movie World** - is a popular movie related theme park on the Gold Coast, Queensland.
- **Currumbin Wildlife Sanctuary** - Research and conservation facility with a collection of over 1400 mammals, birds and reptiles open to tourists.
- **Whale Watching** - this isn't just a tour – but an experience! With the most up-close-and-personal viewing decks on the Gold Coast.
- **Harbour Town** - is Australia's largest Outlet Shopping Centre with over 240 stores including brand direct outlet and clearance stores.
- **Skypoint Observation Deck** - is an observation deck located 230 metres off the ground at the top of the Q1 on the Gold Coast, Australia.



**Movie World Admission, Gold Coast, Australia**

For more information, please call our hotline



**Currumbin Wildlife Sanctuary**



**Movie World Admission**

**Day 1 Kuala Lumpur ✈ Gold Coast (MOB)**

Assemble at KLIA airport and proceed for check in airport formalities and board the flight to Gold Coast. Just sit back, relax and enjoy the in flight entertainment and services.

**Day 2 Gold Coast (- / Buffet Lunch / D)**

- **Currumbin Wildlife Sanctuary** - Amazing Australian wildlife, you can cuddle a koala, feed a friendly kangaroo, experience the wild lorikeet feeding, free-flight bird show and Australiana sheep shearing. You may also witness aboriginal presenters perform didgeridoo and dancers shows, test your physical ability on the Adventure Parc High Ropes Course, an exhilarating 80 challenge tree-tops ropes course, let the kids loose on Wild Island, the fun-filled outdoor adventure playground and see their wonderful vets in action within the Wildlife Hospital precinct.
- **Super Bee Honey World** - the home of live bee shows and a large range of honey and bee hive products. You may enter their fascinating glass room where you can see tens of thousands of bees at work & FREE Honey Tasting.

**Day 3 Gold Coast (B / - / D)**

- **Movie World Admission** – Largest Hollywood theme park in Australia as you are walking into a movie land. Enjoy the excitement, glamour and action as Scooby –Doo rollercoaster, 4D show and photo taking with super hero.

**Day 4 Gold Coast (B / L / D)**

- **Whale Watching** - Experience with the most up-close-and-personal viewing decks of whale watching with us. The humpback whale is playful and curious, a tour will give you a truly intimate encounter with these gentle giants of the ocean. Enjoy optimal visibility and proximity to whales, dolphins, and the many other kinds of marine life we encounter.
- **Skypoint Observation Deck** - is Australia's only beachside observation deck, located on Level 77 of Q1, with breathtaking 360 degree views of the Gold Coast region.
- **Harbour Town** - is Australia's largest Outlet Shopping Centre with over 240 stores including brand direct outlet and clearance stores.

**Day 5 Gold Coast (B / - / -)**

- Free & Easy

**Day 6 Gold Coast ✈ Kuala Lumpur (B / MOB)**

Transfer to Gold Coast International Airport depart flight back to Kuala Lumpur.

**Day 7 Kuala Lumpur (MOB)**

Arrive home with souvenirs and sweet memories.

**Note**

- \* Hotels listed may be substitute with similar accommodation / nearby location if unavailable.
- \* The content of above itinerary is for reference only and subject to change due to local conditions.
- \* This itinerary shall not constitute as part of an agreement.

|                  |                      |                |                      |
|------------------|----------------------|----------------|----------------------|
| Tour Fare        | <input type="text"/> | Departure Date | <input type="text"/> |
| Airport Taxes    | <input type="text"/> | Flight Details | <input type="text"/> |
| Travel Insurance | <input type="text"/> |                |                      |
| Tipping          | <input type="text"/> |                |                      |
| <b>Total</b>     | <input type="text"/> |                |                      |

观赏鲸鱼，黄金海岸



Tour Code: **7AFO**

酒店: 4 星级

4晚在黄金海岸

膳食安排

4早餐

2午餐

3晚餐

特色餐:

鲍鱼+泥蟹，自助餐，  
Hard Rock餐厅，  
烧烤午餐+亚洲餐

货币

AUD (\$)

\$1 = 约 RM3.2

(价钱将根据当天汇率为标准)

时区

GMT+10

(夏令时: 正向10小时)

拨号代码

黄金海岸

+617

## 精选

**黄金海岸，昆士兰州** - 黄金海岸是位于澳大利亚东海岸布里斯班南部的大都市区。

它著名的沙滩，冲浪和精心制作的内河和水路系统。它也是有着名的主题公园，例如梦幻世界，海洋世界和Wet 'n' Wild的家园。内河，远足到莱明顿国家公园的山脊和山谷，拥有珍稀鸟类和雨林的家园。

- **华纳影城**: 是在黄金海岸，昆士兰与好莱坞电影相关的主题公园。
- **库伦宾野生动物保护区**: 开放给旅客研究和会话设施与能够观赏收集超过1400哺乳动物，鸟类和爬行动物。
- **近距离观赏鲸鱼体验**: 这不单只是一个简单的旅游，也是一个经验！拥有黄金海岸上最密切和个人的观望台。
- **海港镇**: 是澳大利亚最大的购物中心，拥有超过240家商店，包括品牌直销店和清仓商店。
- **天空之点观景台**: 是位于澳大利亚黄金海岸Q1大厦上方230米处的观测台。



华纳影城

欲了解更多资讯，  
请拨打我们的热线



库伦宾野生动物保护区



华纳影城

**第1天 吉隆坡 ✈️ 黄金海岸 (机上用餐)**

集合于吉隆坡国际机场并办登机手续，乘搭豪华客机飞往黄金海岸。

**第2天 黄金海岸 (-/午餐自助餐/晚餐)**

- **库伦宾野生动物保护区**：惊人的澳大利亚野生动物，你可以拥抱一只考拉，喂一个友好的袋鼠，体验野生澳大利亚的喂养，自由飞行鸟类展示和澳大利亚剪羊毛。你也可以见证原住民主持人表演迪吉里杜管乐器和舞者表演，测试你的胆量体验冒险的高绳索，一个令人兴奋的80种不同挑战的树梢绳索课程，让孩子们在野岛上体验充满乐趣的户外探险并看到美妙的兽医在野生动物内的行动野生动物医院分区。
- **超级蜂蜜世界**：展示活蜂和大范围的蜂蜜与蜂箱产品的家。你可以进入他们迷人的玻璃房，在那里你可以看到成千上万的蜜蜂在工作并免费品尝蜂蜜。

**第3天 黄金海岸 (早餐/-/晚餐)**

- **华纳影城**：在澳大利亚最大的好莱坞主题公园，你会感觉得到仿佛正在走进一部电影土地。你会享受到兴奋又拥有魅力的动画史酷比狗过山车，4D映画和与超级英雄拍摄照片。

**第4天 黄金海岸 (早餐/午餐/晚餐)**

- **近距离观赏鲸鱼体验**：与我们最密切和个人的观察甲板体验一起看鲸鱼。座头鲸是俏皮和好奇心很重，这旅行将给你一个真正亲密的遇见这些温柔巨人的海洋生物。享受最佳的能见度和邻近的鲸鱼，海豚，或许还能遇到的许多其他种类的海洋生物。
- **海港镇**：是澳大利亚最大的购物中心，拥有超过240家商店，包括品牌直销店和清仓商店。

**第5天 黄金海岸 (早餐/-/-)**

自由活动。

**第6天 黄金海岸 ✈️ 吉隆坡 (早餐/机上用餐)**

前往黄金海岸国际机场办理手续并乘搭客机返回家园吉隆坡。

**第7天 吉隆坡 (机上用餐)**

带着美好的回忆满载而归地抵达美丽的家园吉隆坡。

注释

- \* 本行程赠送半潜艇，若天候因素无法成行，不另退任何费用。
- \* 本行程，班次时间及住宿饭店之确认尽量忠于原行程。若遇特殊情况将会前后更动或互换观光点或退费处理，敬请谅解。
- \* 如遇不可预测的天气现象、交通堵塞、观光点休假、住宿饭店调整，行程安排以当地为主。若离队视同放弃，恕不退费。
- \* 以上行程内容仅供参考，内容或有更动微调的可能，本公司保有修正的权利。

|      |                      |      |                      |
|------|----------------------|------|----------------------|
| 团费   | <input type="text"/> | 出发日期 | <input type="text"/> |
| 机场税  | <input type="text"/> | 飞行航班 | <input type="text"/> |
| 旅游保险 | <input type="text"/> |      |                      |
| 小费   | <input type="text"/> |      |                      |
| 总额   | <input type="text"/> |      |                      |